华中师范大学从事博士后
研究人员进站协议书
Agreement for Post-doctoral Research Fellow on Entering the Post-Doctoral Research Station at CCNU

甲方：华中师范大学
Party A: Central China Normal University

乙方: 
Party B: 

丙方：

Party C:, 

经甲乙丙协商，达成以下协议：
After negotiation, Party A, Party B and Party C have reached the following agreement:

第一条 甲方同意接收乙方为甲方物理学博士后流动站的博士后研究人员，博士后研究工作期限为两年，时间从      到                       年    乙方如果希望延长研究期限，需要提前申请。
ARTICLE I. Party A agrees to accept Party B as the post-doctoral researcher at Party A’s post-doctoral station in Physics. Duration of Party B’s research work will be two years, starting from          to     Party B should apply for an extension beforehand, if he/she wishes to extend his/her appointment. 
第二条甲方为乙方提供必要的工作和生活条件。甲方提供博士后公寓一套予以租住，其他按中华人民共和国以及甲方的相关规定执行。    

ARTICLE II. Party A will provide Party B with necessary working and living conditions as well as an apartment for rent. Other matters not mentioned herein shall be carried out in line with the laws and regulations of the People’s Republic of China and Party A.
第三条 乙方在站期间，丙方按照学校管理规定聘用乙方为全职科研人员。丙方为乙方提供生活费        ，分别来源于         。
ARTICLE III: According to the regulations of Party A, Party C employs Party B as a full-time researcher during his stay at the Station. Party C provides Party B with a living allowance of       RMB per year，financed by Prof.          . 
第四条 乙方在甲方工作期间，丙方为乙方购买人身意外保险，大病保险和住院保险等专项医疗保险，保额不低于人民币四十万。
ARTICLE VI: During Party B’s stay at Party A, Party C should buy for Party B personal accident insurance and specialized medical insurance including medical insurance for major diseases and hospitalization insurance. The total sum insured should be no less than 400,000.00 RMB.

第五条  乙方在站期间的研究项目名称是：            
ARTICLE V The research project of Party B during his stay at the Station is                     
第六条  乙方承诺在站期间，在甲方全时工作。
ARTICLE VI: Party B promises to work full-time at Party A during his stay at the Station
第七条 乙方取得本项目资助的研究成果，必须以甲方为第一署名单位，且须注明得到国家自然科学基金资助并标注项目批准号。
ARTICLE VII: Party A must be undersigned as Party B’s first affiliation on publishing his/her research achievement from this research project, and give clear indication of being funded by National Natural Science Fund of China and label the grant number.
第八条 本协议一式三份，经甲乙丙三方签字后生效。甲乙丙三方对本协议有争议的，协商解决。协商不能解决的，按中华人民共和国法律规定解决。

ARTICLE VIII: The agreement is made in triplicate and will be effective on the date of being signed by all the three parties. If there is any controversial issues in the agreement, Party A and Party B and Part C should seek the resolution by negotiation. If no resolution is reached via negotiation, the laws and regulations of the People’s Republic of China shall apply.      

甲方：华中师范大学                   乙方：         

法定代表人：

Party A: CCNU                        Party B:          

年  月  日                       年  月  日      

     Y   M   D                       Y  M   D 
丙方：

Party C: 

年  月  日
    Y  M  D
